
第一图书网, tushu007.com
<<2009年全国各类成人高考>>

图书基本信息

书名：<<2009年全国各类成人高考>>

13位ISBN编号：9787040267389

10位ISBN编号：7040267381

出版时间：2009-3

出版时间：高等教育

作者：齐平昌

页数：178

字数：270000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<2009年全国各类成人高考>>

内容概要

为了帮助广大考生复习备考，我们根据教育部颁布的《全国各类成人高等学校招生复习考试大纲（高
中起点升本、专科）》所规定的考试内容及要求，组织作者对这套与《全国各类成人高考复习指导丛
书（高中起点升本、专科）》配套使用的应试模拟丛书进行了适当的修改和完善。
    本套书具有以下几个特点：    1．内容完整，重点突出。
本套书严格按照大纲所规定的题型、内容和难易比例编写，全面覆盖复习考试大纲的知识点。
    2．解渴实用，针对性强。
在每套模拟试卷后，不仅给出了“参考答案”，而且还设有“解题指要”，扼要指出该题所考查的能
力、解题方法及考生解题时应注意的问题等，这对考生通过做题而举一反三、融会贯通地掌握所学知
识，将起到积极的作用。
    3．名师荟萃、质量可靠。
本套书的作者均为长期从事成人高考命题研究的专家、学者及一线辅导教师，他们熟谙成人高考命题
的思路、原则和方法，具有丰富的经验。
    本套书为全真模拟试卷，便于考生在复习备考的冲刺阶段进行实战演练。
    在此提请广大考生注意：应在全面、系统复习的基础上做模拟试题，切忌边做题边翻看后面的答案
及解析内容；应严格按照考试大纲所规定的考试时间做题，答完试卷后再对照答案给自己评分。
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全国统一考试（高中起点升本、专科）英语试题解析
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章节摘录

I fell in love with England because it was quaint （古雅）——all those little houses, looking terriblyold-fashioned
but nice, like dolls' houses. I loved the countryside and the pubs, and I loved London.I've slightly changed my
mind after seventeen years because I think it's an ugly town now. Things have changed. For everybody, England
meant gentlemen, fair play, and good manners.The fair play is going, unfortunately, and so are the gentlemanly
attitudes and good manners——peopleshut doors heavily in your face and politeness is disappearing.I regret that
there are so few comfortable meeting places. You' re forced to live indoors. In ParisI go out much more, to
restaurants and nightclubs. To meet friends here it usually has to he in a pub,and it can be difficult to go there alone
as a woman. The cafes are not terribly nice.As a woman, I feel unsafe here. I spend a bomb on taxis because I will
not take public transportafter 10 p.m. I used to use it, but now I' m afraid.The idea of family seems to be more or
less non-existent in England. My family is well united andthat' s typically French. In Middlesex I had a neighbour
who is 82 now. His family only lived two mi-les away, but I took him to France for Christmas once because he was
always alone.48. The writer doesn't like London because she_____.A. is not used to the life there nowB. has lived
there for seventeen yearsC. prefers to live in an old-fashioned houseD. has to be polite to everyone she meets
there49. Where do people usually meet their friends in England？
A. In a cafe.B. In a restaurant.C. In a nightclub.D. In a pub.50. The underlined part "it" in Paragraph 4 refers
to_____.A. a taxiB. the moneyC. a bombD. public transport
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编辑推荐

《2009年全国各类成人高考:英语应试模拟(高中起点升本、专科)》为全真模拟试卷，便于考生在复习
备考的冲刺阶段进行实战演练。
在此提请广大考生注意：应在全面、系统复习的基础上做模拟试题，切忌边做题边翻看后面的答案及
解析内容；应严格按照考试大纲所规定的考试时间做题，答完试卷后再对照答案给自己评分。
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